
Referat af bestyrelsesmøde 10. juni  2025 
 

Til stede var: Anne-Mette, Lotte, Jens, Thea, Johnnie, Tove 
 
 

Der mødte ingen beboere op i træffetiden. Men det gjorde der for en gangs skyld i sidste 
uge, hvor mødet var udsat. 
 
Pavillonens sider blafrer sig løs og kan falde af, når det blæser. Vi vil starte med at lyne dem, 
og se om det hjælper. 
 
Der kommer styr på cykelstativerne. Det står på Johannes liste, men hun har haft meget om 
ørene. 
 
Lotte og Kirsten har sået i de nymalede plantekasser, og Kirsten har sat stauder langs 
hegnet. Vi må gerne plante langs hegnet, når bare det ikke kommer i vejen, når de slår 
græs. Kirsten er ved at sælge sin kolonihave, så hun er frisk på at plante og holde det.  
 
Johanne og Bjarne finder ud af, hvad der skal ske med lamperne i lysbadet. Bjarne har 
skaffet midler til at rense stenfuglene. Jens har en plan, og Thea er klar til at hjælpe. 
 
Planen om social vicevært er parkeret. Det er en overbygning til socialrådgiver, og 
startlønnen er 420 k om året. Vi er ikke ghettoagtige nok til at få puljemidler fra staten. 
Anne-Mette har kontaktet Lejerbo. 
 
Der skal laves nye hoveddøre i Lillegade, men det er udsat til 2025/26 efter ønske fra 
Lejerbo. 
 
Vi fik afslag på at få en hjertestarter fra Tryg-fonden. De havde 100 men fik 1000 
ansøgninger.  
 
Anne-Mette fortæller om vores budget. Vi har mulighed for at komme på diverse kurser, men 
ingen ser behovet. Vi vil hellere blive ved med at få frokost til bestyrelsesmøderne.  
 
Efter Lottes forslag vedtager vi at udvide spille-dagen til at inkludere krea-hygge. Så folk kan 
medbringe strikketøj og lignende.  
 
Vi vælger følgende datoer til arrangementer: 
 
Byttedag: 9. august 13.00 - 17.00 
 
Spilledag: 30. august 14.00 - 17.00 
 
Grillfest: 26. juli 13.00- ? 
 
Men nogen skal komme lidt før og gøre grillen klar. Vi inviterer først i opgangene og på 
hjemmesiden. Senere i postkasserne.  



 
Johanne skaffer skilte til handicap-parkering.  
 
Der er kommet et beboer-forslag om at folk, der lige er flyttet ind, skal have en blomst. Det 
bliver nedstemt. Men vi kan overveje andre måder til at formidle de informationer, der ikke 
kommer via Lejerbo. F.eks. om Facebook-gruppen.  
 
 
Næste møde: tirsdag den 1. juli 
 


